



مؤسسة مركز أفاق الكون لحضانة الأطفال

Initial License ترخيص مبدئي

Entity National Number : 7038126012

الرقم للوحدة للمنشأة : 7038126012

License Number : 05SIL250021

رقم الرخصة : 05SIL250021

License Status : Active

حالة الرخصة : نشطة

Facility Type : School

نوع للمنشأة : مدرسة

Educational Curriculum : International

للنهج التعليمي : عالمي

Issuance Date : 08/05/2025

تاريخ الإصدار : 2025/05/08

Expiration Date : 08/05/2026

تاريخ الإنتهاء : 2026/05/08

Region : Eastern Region

للنطقة : للنطقة الشرقية

Educational Activities : Kindergarten and primary school complex (early childhood)

الأنشطة التعليمية : مجمع مدرسة رياض الأطفال والابتدائية (طفولة مبكرة)

Terms and Conditions

الشروط و الاحكام

Providing an educational building in accordance with the established procedures.

توفير مبنى تعليمي وفق الإجراءات للتبعة

The initial license granted to the applicant is not considered a license for him to practice the activity unless all the statutory requirements are completed and the school obtains the final license from the center after the approval of the Ministry.

الترخيص للمبدئي للمنوح لصاحب الطلب لا يعد ترخيصا له لمزاولة النشاط الا بعد استكمال جميع للتطلبات النظامية و حصول للدرسة على الترخيص النهائي من للمركز بعد موافقة الوزارة

The Ministry of Education has the right to cancel the initial license whenever the need arises without giving reasons for that

يحق لوزارة التعليم إلغاء الترخيص للمبدئي متى دعت الحاجة دون ائنه اسباب ذلك

This license is a referral to the competent authorities, the Ministry of Municipal and Rural Affairs, Civil Defense to complete the necessary from them as a competent authority

هذا الترخيص بمثابة إحالة الى الجهات المختصة وزارة الشؤون البلدية و القروية ، الدفاع للمدني ، لاستكمال اللازم من قبلهم كجهة اختصاص

